
Geachte aanwezigen, leden van de raad, 

 

Ondanks de diverse informatieavonden vanuit de initiatiefnemer, is er in onze ogen weinig 

veranderd. 

Het betrof dan ook weinig participatie, maar voornamelijk eenzijdige informatie. 

Op een van de avonden hebben wij als omwonenden onze visie op een stukje Backxlaan 

gepresenteerd. Hierin is een stukje wonen, economie, groen, verkeer en uitstraling opgenomen. 

Deze visie is volgens ons haalbaar. 

Ook hebben wij een suggestie gedaan om gezamenlijk te onderzoeken welke alternatieven met 

behoud van winkelruimte mogelijk is. 

Vanuit initiatiefnemer is hierop gereageerd met de conclusie “dat dit het is”, dat er geen 

veranderingen meer komen. 

Vanuit de gemeente is zelfs aangegeven dat het college al een principe akkoord gegeven heeft op 1 

maart. 

Zoals in onze eerdere brief aan u vermeld, zouden wij graag zien dat er eerst een langetermijn visie 

voor de Backxlaan komt. 

Dit ook omdat de stadsbouwmeester zelf aangeeft dat hij handvatten mist om de juiste invulling aan 

de Backxlaan te geven. 

Een aantal jaren geleden is er een info avond vanuit de gemeente geweest betreffende de “visie op 

de Backxlaan”. Helaas heeft dit daarna geen vervolg meer gehad. Terwijl de ontwikkeling van de 

Backxlaan nu wel in de verkiezingsprogramma’s genoemd wordt. 

Kortom, ons verzoek aan u; stel eerst in overleg met de omwonenden een visie op over de Backxlaan 

en pas dan kijken hoe en wat er gebouwd kan worden. 

Laat in ieder geval de “verdozing” van de Backxlaan niet door gaan. 

 

Bedankt. 

Namens de omwonenden, 

Oscar Bos 

 

 


